

Ottawa, Ontario
K1A 0J2
July 9, 1974

Mr. W. C. Y. McGregor,
Chairman,
Canadian Railway Labour Association,
Suite 690,
550 Sherbrooke Street West,
Montreal, Quebec.
H3A 1B9

Dear Mr. McGregor:

I enclose 35 copies of the instrument of appointment of Dr. Noel A. Hall as the Commissioner appointed to inquire into pension plans of railroad companies whose industrial relations are covered by the Canada Labour Code, Part V.

In due course, you will be hearing from the Commission.

Dr. Hall's address is: 6531 Wiltshire Street, Vancouver, B.C.

Yours sincerely,

T. M. Eberlee

APPOINTMENT OF COMMISSION OF INQUIRY

WHEREAS railway pension plans continue to be a major concern affecting industrial relations in the railway industry;

AND WHEREAS railway employees have expressed concern as to the adequacy of the aforementioned railway pension plans;

AND WHEREAS, since these railway pension plans have and could continue to adversely affect industrial peace in the Railroad Industry, the Minister of Labour considers it advisable to cause a comprehensive inquiry to be made into the benefits, financing and administration of railway plans;

NOW THEREFORE, the Minister of Labour, pursuant to Section 196 of the Canada Labour Code hereby appoints Dr. Noel Hall of the City of Vancouver of the Province of British Columbia, as a Commissioner to hold and cause a comprehensive inquiry to be made into and concerning all aspects of pension plans of Railroad Companies whose industrial relations are governed by the Canada Labour Code, Part V.

Without restricting the generality of the Commission's terms of reference it shall particularly investigate and report with recommendations upon the following matters:

1. The cost of living indexing of pension benefits;
2. The application of the two per cent formula in Railway Pension Plans for service done by employees prior to 1956;
3. Benefits for survivors of pensioners and employees;

Ottawa (Ontario)
K1A 0J2
Le 9 juillet 1974

Monsieur W. C. Y. McGregor
Président
Association des syndicats de
cheminots canadiens
Suite 690
550, rue Sherbrooke ouest
Montréal (Québec)
H3A 1B9

Monsieur,

Vous trouverez ci-joint 35 exemplaires de l'acte de nomination de M. Noel A. Hall comme commissaire chargé d'enquêter sur les régimes de pension des sociétés ferroviaires dont les relations industrielles sont régies par la partie V du Code canadien du travail.

La Commission communiquera avec vous en temps voulu.

L'adresse de M. Hall est la suivante: 6531 Wiltshire Street, Vancouver (C.-B.)

Veillez agréer, Monsieur, l'expression de mes sentiments distingués.

T. M. Eberlee

NOMINATION DE LA COMMISSION D'ENQUÊTE (ET MODIFICATIONS)

ATTENDU QUE les régimes de pension des sociétés ferroviaires demeurent une des grandes préoccupations du secteur des relations industrielles de l'industrie du rail;

ATTENDU QUE les travailleurs des chemins de fer s'inquiètent de la valeur des régimes de pension susmentionnés;

ET ATTENDU QUE le Ministre du Travail estime souhaitable d'instituer une vaste enquête sur le mode de financement et de gestion des régimes de pension des sociétés ferroviaires et sur les prestations versées au titre de ces régimes, étant donné que ceux-ci nuisent et pourraient continuer de nuire à la paix industrielle dans l'industrie ferroviaire;

EN CONSÉQUENCE, le Ministre du Travail, conformément à l'article 196 du Code canadien du travail, nomme commissaire, par les présentes, M. Noël Hall de Vancouver (Colombie-Britannique) et le charge de mener et de faire mener une vaste enquête sur tous les aspects des régimes de pension des sociétés ferroviaires, dont les relations industrielles sont régies par la partie V du Code canadien du travail.

Sans restreindre la portée générale de son mandat, la Commission devra principalement faire enquête sur les questions ci-après et présenter à ce sujet un rapport accompagné de recommandations:

1. L'indexation des prestations de pension sur le coût de la vie;
2. L'application aux régimes de pension des chemins de fer de la formule de deux pour cent aux années de service antérieures à 1956;
3. Les prestations aux survivants des retraités et des employés;